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Miks Tiļugs
Būvdarbu vadītājs

Pieredzējis
dažādās nozarēs

Pēc kolēģu domām

mierpilns un labsirdīgs
kolēģis 

Novērtē gan laiku
ar citiem, gan vienatnē

Atbildīgs un
godprātīgs

Kādi ir Tavi vaļasprieki?

Mans vaļasprieks visa gada garumā ir 
makšķerēšana. Pēdējos gadus mani vairs 
neinteresē pats loms – tos, lielus un mazus, esmu 
dzīvē pietiekami noķēris. Es baudu 
makšķerēšanas procesu, dabas klātbūtni, mieru. 
Esmu apguvis dažādas šīs nodarbes nianses un 
pārsvarā nolicis tās malā. Ir bijušas reizes, kad 
aizbraucu ar nodomu makšķerēt, iemetu ēsmu, 
taču tad divas stundas baudu skaisto dabu, neko 
pat nenoķēris.

Kāds ir Tavs HAGBERG
pieredzes stāsts?

Ierados šajā uzņēmumā 2017. gadā kā Būvdarbu vadītājs, kad HAGBERG biroja ēkai un 
daudzdzīvokļu ēkai bija ielikti paši pirmie iedīgļi pamatiem. Varētu teikt, ka esmu šajā 
uzņēmumā gandrīz no tā pirmsākumiem. Uzņēmuma projektu portfelim pieaugot, priecājos un 
arvien jūtu vēlmi iesaistīties tajos, kaut arī šobrīd tie ir tik daudz, ka nespēju piedalīties katrā.

Šī pieredze ir īpaša, jo esmu piedalījies un redzējis uzņēmuma 
izaugsmi, attīstību no pirmās ēkas pamatiem līdz šobrīd jau 
gandrīz pabeigtajam Mācību centram. Lepojos, ka uzņēmums 
man ir piešķīris “uzticības mandātu” tik svarīgā attīstības 
posmā.

Laika gaitā mūs ir apciemojuši un mums pievienojušies vairāki praktikanti, un tas mani priecē. 
Man patīk, ka cilvēki iegūst jaunas iemaņas un zināšanas – tam būtu jābūt nepārtrauktam 
procesam. Es pats arī turpinu mācīties – pirms aptuveni četriem gadiem nolēmu paplašināt 
savas esošās būvniecības zināšanas, par to iegūstot padziļinātu izglītību.
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Ir grūti nošķirt mīļāko projektu, kuru esmu vadījis. Piemēram, 
Muitas nama fasādes renovācijā piedzīvojām dažādus 
izaicinājumus, tostarp laikapstākļu maiņas, kas apgrūtināja 
procesu. Kad noslēdzām renovācijas darbus, es aptuveni mēnesi 
īpaši izvēlējos maršrutu, lai šis objekts man nebūtu pa ceļam – pēc 
tik sarežģīta projekta nemaz nevēlējos uz to skatīties. Tomēr 
sajūtas ir mainījušās, tagad ar prieku skatos uz šo ēku un lepojos 
par paveikto. Nav bijis tāds projekts, kura īstenošana ir bijuši 
vienkārša, taču vienmēr beigās izjūtu gandarījumu.

Kā radās Tava interese par nozari, kurā strādā?

Jau sākot ar pamatskolas augstākajām klasēm, man bija iespēja 
vasarā strādāt par palīgstrādnieku dažādos būvdarbos, tāpēc 
varu teikt, ka interese un pieredze radās ļoti agri. Sākotnēji 
interese bija vairāk materiāla, taču ar laiku sāku arvien vairāk 
novērtēt šo nozari.

Oriģināli pēc izglītības, pēc sava aizsākuma esmu pedagogs. Pat 
strādājot skolotāja amatā, vasarā ir trīs mēneši, kurus es tolaik 
izmantoju, lai turpinātu praktizēt savas būvniecības prasmes 
dizaina uzņēmumā. Aptuveni sešus gadus pasniedzu Latviešu 
valodu un Literatūru līdz mirklim, kad nonācu pie secinājuma, ka 
šādi amati nav gana apmaksāti, lai rūpētos par ģimeni. 

Kopš pedagoga karjeras pamešanas piedzīvoju dažādas 
pieredzes – kādu laiku strādāju arī kā pārvaldnieks Liepājas 
Latviešu biedrības namā. Jūtu, ka man vienmēr ir veicies – tolaik 
šajā biedrības namā tika veikti pārbūves darbi, un atkal tiku 
iesaistīts būvniecības nozarē. 

Pēc kāda laika sāku darbu Rīgā, jo šeit norisēja tik daudzveidīgi 
celtniecības projekti, vēlējos būt daļa no tā.

Pirmais mans lielais projekts bija deviņu daudzstāvu māju renovācija. Man ir 
paveicies, ka esmu guvis iespēju piedalīties dažādos nozīmīgos projektos, kā 
piemēram, Doma baznīcas renovācijā, Paula Stradiņa Klīniskās universitātes 
slimnīcas pirmās kārtas būvniecībā, Melngalvju nama renovācijā u.c.

Būvniecībā mani visvairāk saista gala rezultāts. Tas, 
kā ir bijis sākotnēji un procesā – to mēs pēc kāda 
laika aizmirstam, taču gala rezultāts rada 
gandarījumu un jēgu.

Saskatu dažādas paralēles starp pedagoģiju un celtniecību. Tehnoloģijām 
attīstoties, es pats nepārtraukti mācos, kā rezultātā mācu arī savus 
strādniekus. Katra pieredze, ko esmu piedzīvojis, man noder. Pedagoģijas 
pieredze man noteikti netraucē tagadējā darbā. Pedagogs nav tikai cilvēks, 
kas ir pabeidzis augstskolu, šeit ir iesaistītas komunikācijas prasmes.

Kāda ir Tava darba filozofija?

Ieplānotais nekad realitātē nenorit pavisam vienkārši – vienmēr ir kalni un 
lejas, kas mums jāpārvar. Tomēr varu teikt, ka viss ir izdarāms.

Man darbā ļoti svarīga ir mācīšanās, sekošana 
tendencēm. Mācāmies gan individuāli, gan ar 
uzņēmuma iesaisti, kā arī mācām citus.
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Ko pa šo laiku, strādājot HAGBERG,
esi iemācījies, guvis?

Strādājot HAGBERG, jūtos novērtēts un atbalstīts. Priecājos, ka 
uzņēmums uzticas tā darbiniekiem un ir ieinteresēts darbinieku 
kvalifikācijas celšanā.

Novērtēju vispārējo un 
viennozīmīgo atbalstu, ko 
šis uzņēmums sniedz 
darbinieku attīstībā. Kad 
turpināju un pabeidzu 
izglītību būvniecībā, visi par 
to tikai priecājās un mani 
iedrošināja.


